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Datum: 14. 6. 2022 
Čas: 17:00 
Místo: Základní škola pro žáky se spec. poruchami učení, Praha 6 – Řepy, U Boroviček 3 
Účastníci: Mgr. Stanislava Prouzová (ředitelka), Mgr. Karin Houdová (zástupkyně ředitelky), 
Ing. Marie Kousalíková (za zřizovatele HMP), Jiří Vařeka (za rodiče), Ing. Petr Aubrecht (za 
rodiče), Mgr. Tomáš Pšenčný (za pedagogický sbor), Mgr. Lucie Hollmannová (za pedagogický 
sbor, Ing. Mariana Čapková, MBA (za zřizovatele HMP), Mgr. Veronika Kamenická (za 
zřizovatele HMP) 

 

 
Různé - informace vedení 

Do rady byl zvolen Mgr. Tomáš Pšenčný. 
Mgr. Lucie Hollmannová odchází. Etoped odchází kvůli stěhování. 

 
Přijedou studenti z Univerzity East Carolina, studenti spec. pedagogiky, budou učit naše děti – 17 
žáků, dostali rozvrh. 
Školní řád beze změn od ledna 2021. 
Žádost o nákup robotů pro výuku, peníze jsou získané. 
Byly vyměněny PC v učebnách na žádost ped. sboru, je s nimi spokojenost. 
Měnilo se logo školy, máme školní Facebook a Instagram, bločky s logem školy (dostanou děti 
v 6. třídě). Vylepšování PR – součinnost s DDM 28. 5. na den dětí. 
Finance: škola dotuje (vlastní) jídelnu, je s ní velká spokojenost. Je snaha, aby do jídelny mohli i 
pracovníci DDM, v jejich budově se jídelna nachází. Dotují se i nepedagogičtí pracovníci. 
Pochvala pedagogickému sboru, jeho nasazení jak při výuce, tak při řešení technických problémů 
(pomoc v kuchyni). 

 
 
 

Přestavba školy 

Diskuze 

Nejsou žádné nové informace, spec. chybí prostor pro TV, aktivity kolem, velké vedro v létě. 
Paní architekta zařídila prodloužení stavebního povolení. 
Kapacita školy je na maximu, 144 žáků. 
Škola nedávala žádné další podněty, na odboru školství to visí s tím, že škola s plánem 
nesouhlasí. 
Zřizovatel: bourat stávající budovu je problém kvůli momentálnímu stavu 

 
Závěr 

Školská rada požaduje od odboru školství informaci o stavu projektu přestavby školy v návaznosti 
na pedagogickou poradnu, ředitelka odboru Mgr. Lenka Němcová – Vařeka 
Dohledat zápis schůzky s p. radním Šimralem, poslat panu Vařekovi jako podklad pro schůzku na 
magistrátu – Houdová 
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Nespokojenost zaměstnanců 

Diskuze 

Nespokojenost zaměstnanců s vedením ředitelky Prouzové vyjádřená dopisem k rukám Mgr. 
Němcové, podepsalo 18 (z 29) zaměstnanců, problémy s odměňováním zaměstnancům, 
dotacemi nepedagogických pracovníků, řešení žákovských prohřešků, aktivita v přestavbě školy, 
atd. Dopis byl dán radě k dispozici. 
2024 bude volba ředitelky (6leté období). 
Je snaha facilitovat komunikaci/supervizi ze strany zřizovatele. 
29. 6. 12:30 je svolána schůzka s Mgr. Němcové k řešení klimatu pedagogického sboru. 

 
Závěr 

Školní rada bere situaci na vědomí se znepokojením. Přeje si být seznámena s výsledky schůzky 
– Houdová 


